

Møtereferat

Til stede: Anngjerd Pley, Halsten Aastebøl, Bodil Wold, Ida Krüger, Inge Nordsteien, Irina Oleinikova, Frank Mauseth, Kaveh Niayesh, Vijay Venu Vadlamudi (tilstede fra kl. 13.40)

Via Teams:

Forfall: Hossein Farahmand

Gjelder: Ledergruppemøte

Møtetid: 20.08.2026 kl. 12.15 – 14.30

Møtested: F-362

Referent: Ida Krüger

Sak 62/26 Velkommen

Anngjerd åpner møtet og noterer ned saker til eventuelt.

Sak 63/26 Aksjoner fra tidligere møter

Sak 64/26 Spørsmål til informasjonssaker

Opptakstall. Egen sak på dette vil behandles neste ledergruppemøte.

Sak 65/26 Kort informasjon fra faggruppene

Faggruppene oppsummerer kort siden sist. Semesterstart og møte med nye studenter. Rekordmange masterstudenter. Ressursallokering. Nye ansettelser pågående.

Sak 66/26 Høring om lokal lønnspolitikk

Anngjerd orienterer om saken. Vi har mottatt høringsutkast på ny lønnspolitikk til NTNU. Ledergruppen diskuterer. Ny versjon er litt mer generaliserende språk. Ikke viktig om det heter 'Kontorsjef' eller 'Administrasjonssjef', men ledergruppen ser ikke behovet for at begge stillingene finnes. Anngjerd noterer ned tilbakemeldingene og vil sende dem videre til fakultetet.

Sak 67/26 RRS-stilling for 2027

Anngjerd orienterer. Instituttet har fått tildelt 3 + 1 stipendiatstillinger for 26/27. Nestledergruppen har lagt frem tre alternativer for fordeling av stillingene som ledergruppen kan diskutere, men det er også åpent for andre alternativer. Et forslag er at hver faggruppe får hver sin stilling. Startpakker til nyansatte anses som positivt. Ledergruppen lander på alternativ 3, 1 stilling er reservert som startpakke, mens tre stillinger lyses ut internt. Ledelsen vil prioritere

prosjektkvalitet, men ta hensyn til yngre og nyansatte (startpakke), samt se på den totale fordelingen blant faggruppene.

Sak 68/26 Engasjement og oppmøte på instituttet

Inge presenterer. Et av våre forbedringsområder etter ARK-undersøkelsen var engasjement og oppmøte på instituttet. Hvordan kan vi øke engasjementet? Ledergruppen diskuterer i grupper med felles diskusjon til slutt. Ledelsen skal bli tydeligere på hva som forventes av våre ansatte.

Sak 69/26 Eventuelt

- Tilbakemelding fra oppstart undervisning
 - Utstyr i auditorier som ikke fungerer. Ønske om at rom og utstyr sjekkes og testet på forhånd av semesterstart. Bodil skal melde inn i ALG.
- Status for labombygging
 - Ombygging er i gang.
- Timeplan
 - En del krøll og kollisjoner. Vijay koordinerer med Eilif og Halsten om vi har for mange valgemner
- Tomme SINTEF-kontorer. Anngjerd følger opp.